

水性格丽斯 [S/D系列] WATER GLAZE

水性格丽斯是一种水性半透明至透明的颜料着色剂，可将颜色填入木材的管孔内，并且能够通过擦拭、干刷来调整颜色的明暗深浅，增加涂膜颜色的层次感与木纹的清晰度，是木器涂装上色，特别是美式涂装不可缺少的着色产品。水性格丽斯无毒无味，易于擦拭，彰显自然风格，易受家庭装饰及家具工厂青睐。

This product is a kind of waterborne translucent to transparent pigment coloring agent, can be filled with color of wood in the hole, and can wipe and dry brush to adjust the color of the light and dark shades of color, increased the sense of hierarchy and the grain of the wood is clarity, painting, especially the colored American painting indispensable products. SAD water character glaze non-toxic and tasteless, easy to wipe, highlighting the natural style, be easily popular with family adornment and furniture factory.

产品特性

- 纯水性，绿色环保。
- 颜色透明度高。
- 附着力好，稳定性高。
- 纹理清晰，立体感强，彰显自然风格。

施工说明

- 板材处理：去污、打磨等。
- 薄喷/刷一遍封闭底漆。
- 待干后，打磨竖起来的木刺。擦涂水性格丽斯。用刷子/白色面纱蘸水性格丽斯与木纹方向成90°刷/擦，擦涂应做到无死角，待10~30min（视需求颜色深浅而定），用干净的白色面纱顺着木纹方向收均匀。干燥一般需要2h以上，再做下一道。
- 薄喷清底漆。第一遍清底漆注意不要喷涂过厚，避免流挂。待干后，轻轻打磨/不打磨，正常喷涂第二遍清底漆。待干后，打磨。
- 修色。如果版面颜色不均或不够深，可以用水性专用色精+酒精喷涂/擦涂修色。
- 喷/刷清面漆。理论涂布率：20~30²m/kg（平面，一遍，产品实际涂布率会因颜色的深浅及施工手法等而有所差异）

包装规格

- 20kg / 4kg

PRODUCT CHARACTERISTICS

- Pure water, green.
- Color transparency is high.
- Good adhesion, high stability.
- The texture is clear, the stereo is strong.

PRODUCT CHARACTERISTICS

- Plate treatment: decontamination, polishing, etc.
- Thin spray/brush a closed primer.
- After drying, polish the pricked wooden spines. Wipe the water character Liz. Liz/white veil with the brush dips in water character and wood grain direction into 90° brush/brush, brush besmear should be free of dead corner, for 10~30 min (depending on the demand color depth), with a clean white veil down the wood grain direction evenly. It takes more than 2h to dry.
- Thin spray clear primer. The first time clear the primer to be careful not to spray too thick, avoid flow. After drying, lightly sanding/not sanding, normal spraying the second time clear primer. After work, polish.
- Repair the color. If the color of the layout is uneven or not deep enough, you can use water - based color essence + alcohol spray/paint.
- Spray/brush clear top paint. Theoretical coating rate: 20~30 squared m/kg (plane, the actual coating rate of product will vary depending on the depth of color and construction technique)

PACKING SPECIFICATION

- 20kg / 4kg

水性格丽斯 [S/D系列] WATER GLAZE

产品编号 Product No.	产品名称 Product name	色相 Colour	颜料索引号 C.I. NO	色粉含量 Pigment%	性能特点 properties
S-700	水性格丽斯主剂	透明	/	/	通用性强 Versatility
S-700A	水性着色填充主剂	乳白	/	/	附着力好, 易施工 Good adhesion, easy to construct
S-701	水性黄色格丽斯 YELLOW		P.Y.83	10	颜色鲜艳, 施工气味低 Bright color, low construction odor
S-702	水性红色格丽斯 RED		P.R.48 : 2	10	颜色鲜艳, 施工气味低 Bright color, low construction odor
S-703	水性黑色格丽斯 BLACK		P.BK.7	10	黑色, 着色力好 Black, good coloring
S-705	水性红棕格丽斯 RED		混色 Mixed color	17.5	红棕, 着色力好 Red brown, good coloring power
S-706	水性黑棕格丽斯 BLACK		混色 Mixed color	17.5	黑棕, 着色力好 Black brown, good coloring power
S-707	水性白色格丽斯 WHITE		P.W.6	30	白度高, 施工气味低 High whiteness and low construction odor
S-708	水性蓝色格丽斯 BLUE		P.B.15 : 4	10	蓝相, 颜色纯正, 施工气味低 Blue phase, pure color, low construction odor
S-709	水性绿色格丽斯 GREEN		P.G.7	10	绿相, 颜色纯正, 施工气味低 Green phase, pure color, low construction odor
D-701	水性黄色格丽斯原浆 YELLOW		P.Y.83	20	颜色鲜艳, 施工气味低 Bright color, low construction odor
D-702	水性红色格丽斯原浆 RED		P.R.48 : 2	20	颜色鲜艳, 施工气味低 Bright color, low construction odor
D-703	水性黑色格丽斯原浆 BLACK		P.BK.7	20	黑色, 着色力好 Black, good coloring
D-705	水性红棕格丽斯原浆 RED		混色 Mixed color	35	红棕, 着色力好 Red brown, good coloring power
D-706	水性黑棕格丽斯原浆 BLACK		混色 Mixed color	35	黑棕, 着色力好 Black brown, good coloring power
D-707	水性白色格丽斯原浆 WHITE		P.W.6	60	白度高, 施工气味低 High whiteness and low construction odor
D-708	水性蓝色格丽斯原浆 BLUE		P.B.15 : 4	20	蓝相, 颜色纯正, 施工气味低 Blue phase, pure color, low construction odor
D-709	水性绿色格丽斯原浆 GREEN		P.G.7	20	绿相, 颜色纯正, 施工气味低 Green phase, pure color, low construction odor

● 本公司所示色标、技术指标和相关应用范围等意见仅供参考, 用户在选择和使用本公司产品前应进行必要的试验以确认是否适用